
P R O T O K Ó Ł Nr3/2020 

z odbytego posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw 
Gospodarczych i Ochrony Środowiska z dnia 20 listopada 2020 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 10°° a zakończono o godz. 11.30 00 

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu. 
/Zał. Prot. Nr 1/ 
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt Gminy 

2. Pani Ewelina Droździel-Szykuła - Skarbnik Gminy 

Porządek posiedzenia: 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 
2.Przyjęcie porządku posiedzenia, 
3.Wyrażenie /sformułowanie/ na piśmie swojej opinii o projekcie budżetu Gminy na 2021 rok 
i przedstawienie Komisji Rewizyjnej oraz Radzie Gminy, 
4.Opracowanie planu pracy Komisji na 2021 r. i przedłożenie Radzie Gminy, 
5.Sprawy różne, 
6.Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 
7.Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2020 w celu przedłożenia go Radzie 
Gminy, 
8.Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad.l. Pani Przewodnicząca Komisji Beata Tyrka-Stećko - dokonała otwarcia posiedzenia Komisji 
Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska Gminy Adamów. 

Powitała radnych oraz osoby uczestniczące w posiedzeniu, w tym Panią Skarbnik oraz 
Wójta Gminy Adamów. 

Następnie stwierdziła, że na stan 6 członków Komisji, obecnych jest 5 co stanowi niezbędne 
ąuorum. 

Ad.2. Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek posiedzenia. 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 
Głosowanie: (za głosowało 5 wstrzymało się 0 przeciw 0) 

Ad.3 Głos zabrał Pan Wójt Gminy Adamów i przedstawił plany nowych inwestycji drogowych na 
2021 rok. Następnie wraz z Panią Skarbnik omówili szczegółowo koszty związane z 
planowanymi inwestycjami, wydatkami bieżącymi oraz zaciągniętymi zobowiązaniami. Pan 
radny Jan Teterycz zwrócił się z prośbą o zabezpieczenie w budżecie gminy środków 
finansowych na budowę chodników w Suchowoli albowiem istnieje prawdopodobieństwo, że 
w przyszłym roku Starostwo Powiatowe będzie dysponowało takimi środkami. Po powyższej 
prośbie Radny Dariusz Komisarczuk zrelacjonował, że uczestniczył w spotkaniu ze Starostą 



Powiatowym w Zamościu, który przekazał że istnieje prawdopodobieństwo poszerzenia drogi 
z wyznaczeniem pasa dla ruchu pieszych, ruchu rowerowego na odcinku Kaczórki-Bondyrz-
Guciów-Obrocz. Jest to tańsza inwestycja od budowy samego chodnika, dlatego podtrzymał 
prośbę o zabezpieczenie środków na ten cel. 
Wójt wspomniał o trudnej sytuacji finansowej w oświacie, której wydatki bardzo obciążają 
budżet gminy, dyskutowano nad możliwościami zmniejszenia kosztów w tym zakresie. Pan 
Jan Teterycz złożył propozycję aby przekształcać posiadane działki na działki budowlane lub 
letniskowe, a unikać sprzedawania działek rolnych oraz propozycję o rozważenie 
zmniejszenia dotacji na Centrum Integracji Społecznej. Wójt zauważył, że koszt utrzymania 
stołówek jest wysoki i wynosi około 300 tys. rocznie. Zaznaczył, że warto rozważyć aby 
Fundusz Sołecki był do dyspozycji gminy, a nie poszczególnych sołectw. Kategoryczny 
sprzeciw wyraziła w tej kwestii Przewodnicząca oraz część członków między innymi Jan 
Teterycz, Dariusz Komisraczuk oraz Jan Kawałko. 
Pani Skarbnik udzieliła również odpowiedzi i niezbędnych wyjaśnień na wszystkie pytania 
radnych. 
Komisja po udzielonych wyjaśnieniach i przeprowadzonej dyskusji, pozytywnie opiniuje 
projekt budżetu gminy na 2021 rok. 

Ad.4. Opracowano plan pracy komisji na 2021 rok. 
/Zał. Prot. Nr 2/ 

Ad.5 Poruszono temat możliwych oszczędności oraz etapu na jakim jest praca związana ze zmianą 
projektu zagospodarowania przestrzennego. Wójt udzielił wyczerpującej odpowiedzi. 

Ad.6 Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2021 i przedłożenie go Radzie 
Gminy, 

Ad.7 Komisja sporządziła protokół z posiedzenia. 

Ad.8 Przewodniczący zamkną posiedzenie komisji. 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Podpisy Komisji: 


